

## **PRESS RELEASE**

No. 7121 /PR/MINESEC/CAB

The Minister of Secondary Education informs school principals and their financial agents that the third disbursement of tuition fees for 2020/2021 school year has effectively been made available to the various accounts of schools since May 17, 2021. They are invited to contact Afriland First Bank to withdraw the amounts collected by the mobile money operators.

Details of the aforementioned transfer can be viewed on MINESEC website at the following address: [www.minesec.gov.cm](http://www.minesec.gov.cm).

Yaounde, 09 JUN 2021

**The Minister of Secondary Education**



*Nalova Lyonga Ph. D*

## COMMUNIQUE

N° 71/21 /CRP/MINESEC/CAB

Le Ministre des Enseignements Secondaires porte à la connaissance des chefs d'établissements scolaires et de leurs agents financiers que la troisième mise à disposition des contributions exigibles au bénéfice de leurs unités scolaires pour le compte de l'année scolaire 2020/2021 est effective depuis le 17 mai 2021. Ils sont par conséquent invités à se rapprocher des guichets de Afriland First Bank afin de retirer les sommes collectées par les opérateurs.

Le détail du virement susmentionné peut être consulté sur le site web du MINESEC à l'adresse suivante : [www.minesec.gov.cm](http://www.minesec.gov.cm).

Yaoundé, le 09 JUIN 2021



*Nalona Lyonga Ph. D*